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Asialista:  

1. Edellisen kokouksen muistio 

2. Leader rahoitus Essi Saarinen 

Hankeneuvoja Essi Saarinen kertonut Leader Vee’jakaja hanketukeen liittyvistä asioista, Pieksämäki yksi 
mukana olevista kunnista. Hanketuki on yksi mahdollisuus kehittää oman kunnan tarjontaa hankkeen 
avulla. Esimerkiksi Jäppilän taidekätköt on Leader-rahoituksella toteutettu hanke. Hanketuissa on jatkuva 
haku käynnissä.  

3. KÄYNNISTETÄÄN PIEKSÄMÄELLÄ PIIKA-JA RENKI-TALKOOT! 

Meitä ikäihmisiä ja huonokuntoisia kaupungin asukkaita on paljon.  

Jos voisimme pestata nuoria työttömiä ja opiskelijoita pieniin hanttihommiin, kuten kaupassa käyntiin, 
lumitöihin, nurmikon ajoon, tietokoneen opastukseen jne., voisimme vastaavasti muistaa heitä tarjoamalla 
kahvit sekä mahdollisesti myös ruuan, tilanteesta riippuen. "Piika ja renki" saisivat kuulla samalla 
vanhempien ihmisten elämänkokemuksia ja molemmat osapuolet voisivat saada yhteydenpidosta suurta 
rikkautta sekä henkisiä voimavaroja. 

Uskon että tällaiselle toiminnalle olisi tarvetta. Sitä pitää miettiä, käytetäänkö rahaa ollenkaan. Sekä Piiat ja 
Rengit saisivat lyhyen vapaaehtoiselle tarkoitetun koulutuksen ja kun he "valmistuvat", he saisivat Piika- ja 
Renki-huomioliivit. Nyt Pieksämäen kaupungin juhlavuotena voitaisiin antaa Piika-ja Renki-talkoille 
lähtölaukaus! Tämän toiminnan mahdollistajina olisivat esimerkiksi Pieksämäen kaupunki, Pieksämäen 
seurakunta, Pieksämäkeläiset ry. Kun talkoista tulee totta, päätetään että kaikista käynneistä pidetään 
päiväkirjaa, joka julkaistaan vuoden lopussa. 

Tässä nyt alkuaineksia joita saa tuunata tarpeen tullen.  

Asia lähtee käsittelyyn Pieksämäki 450-työryhmään, idea saanut positiivista palautetta. Essi kommentoi, 
että tämänkaltaiseen toimintaan voi hakea esimerkiksi Leader-rahoitusta, hakijana seurakunta tai 
Pieksämäkeläiset ry? 

 

4. NYT KAIKKI PIEKSÄMÄEN MUSIIKINTEKIJÄT LIIKKEELLE!  

Pieksämäki ansaitsee Juhlavuotenaan oman biisin! 

Kerätään biisejä ja valitaan niistä paras, joka tulee edustamaan Pieksämäkeä valtakunnallisesti. Tähän 
biisikilpailuun voidaan yhdistää myös runojen keruu. Biiseistä ja värssyistä kootaan julkaisu, joka olisi 
mukava muisto Juhlavuodesta! 

Tämäkin idea saa paikallaolijoilta positiivista palautetta. Mietitty, voisiko tämän idean viedä myös 
Pieksämäki 450 työryhmään?  

Pieksämäellä on myös menossa juhlavuoden kunniaksi valtakunnallinen kirjoituskilpailu aiheena ”Risteys”. 

 



5. Koska tämä vuonna vietämme Pieksämäen kaupungimme 450-v juhlaa, ehdotan että perustetaan 
Poleeniin Ystäväkirja.  

Kirjan tulee olla iso ja paksu. Siihen saisi kaikki kaupunkilaiset ja Poleenissa vierailevat kirjoittaa omia 
ajatelmia, runoja, aloitteita ja mietteitä juhlavuoden kunniaksi omalla allekirjoituksellaan! 

Näin saamme runsaan käden jäljen muistoksi tästä ainutlaatuisesta juhlavuodesta! 

Tämän aloitteen antoi tyytyväinen ja onnellinen Pieksämäkeläinen ja toivottaa Parhaimmat Onnittelut 
omalle Pieksämäelle! 

Viedään tämäkin ehdotus Pieksämäki 450-työryhmään. 

 

6. Kantakaupungin alueella voisi panostaa kävelyteihin. Länsirinteen kaikilla kävelyteillä ei ole katuvaloja. 
Länsirinteen ja yläristin alueella on myös vähän roskiksia kävelyteiden varrella. Roskiksia olisi hyvä olla 
enemmän ja tasaisesti molemmilla puolilla autotietä.  

Laitetaan tietoa katupäällikölle ja tekniseen toimeen.  

PEKKA HÄKKINEN:  
Tutkitaan roskiksien asentamista ja valaistuksen lisäämistä määrärahojen puitteissa. 
 
7. Pieksämäellä järjestettävissä tapahtumissa ei ole huomioitu kaikkia ikäryhmiä. Nuorisotoimi järjestää 
tapahtumia alle 30-vuotiaille, ja iso osa Poleenin tapahtumista on enemmän 50+ väestölle. 30-40-vuotiaille 
olisi mukava saada myös päihteettömiä tapahtumia.  

Viedään asiaa kulttuuri- ja vapaa-aikalautakuntaan.  

8. Muut asiat 

- Naarajärven bussipysäkeiltä puuttuu penkit ja aikataulut. Siilin seudulla. Kuntalaisella oli ajatus, että 
penkkejä olisi säilössä viljasiilojen neljännessä kerroksessa, selvitellään asiaa. PEKKA HÄKKINEN: Etsitään 
onko valmiita penkkejä bussipysäkeille. 

- Matintien uimarantaan kulku on haastava maaston ja isojen kivien vuoksi. Voisiko kivet poistaa? 
Varmistetaan, onko asia mukana liikuntapaikkaselvityksessä.  

- Siilin pururadalla pehmeitä, vetisiä kohtia. Varmistetaan myös se, onko tämä liikuntapaikkaselvityksessä. 

- Onko meillä hallitilaa, jossa olisi ympärivuotinen mahdollisuus skeittihallille? PEKKA HÄKKINEN: Tällä 
hetkellä ei ole vapaata hallitilaa skeittailuun. 

- Savon Solmun kyltti on paikallaan Toikantiellä. Kontiopuiston puolella kyltti myös tallella, mutta siihen on 
laitettu teipit päälle. Ilmoitetaan asiasta tekniseen toimeen. PEKKA HÄKKINEN: Hoidetaan opasteet ajan 
tasalle. 

- Keskusteltu Savon Solmun irtaimistosta, pääsääntöisesti kaikki käyttökelpoinen irtaimisto on myyty 
eteenpäin.  

- Selvitetään missä vanha kaupungintalon iso kokouspöytä on. PEKKA HÄKKINEN: Kaupungintalon 
kokouspöytä on huutokaupattu aikoinaan. 

 

 



 


